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Darba kārtība

1. LOK IK 09.09.2020. sēdes protokols. Ž.Tikmers 

2. Informācija par LOK Valdes darbību. Ž.Tikmers 

3. Ernst  &  Young  Baltic  ziņojums  par  Olimpisko  centru
korporatīvās  pārvaldības  izvērtējumu  un  ieteikumiem  tās
pilnveidošanai. 

L.Cakare 
G.Kārkliņa 
(E&Y Baltic) 

4. Par  Ernst  &  Young  Baltic  izstrādātajiem  priekšlikumiem
LOSF funkcionālajai pārveidei. 

L.Cakare 
G.Kārkliņa 
(E&Y Baltic) 

5. Par LOK Attīstības un infrastruktūras komisijas sastāvu J.Kols

1. Izteicās:   Žoržs Tikmers.  
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Latvijas  Olimpiskās  komitejas  (LOK) prezidents  Žoržs  Tikmers  ziņo  par  LOK
Izpildkomitejas 2020. gada 9.septembra sēdes protokolu un 2020. gada 7. oktobra sēdes
darba kārtību.
NOLEMJ:
Apstiprināt  Latvijas  Olimpiskās  komitejas  (LOK)  Izpildkomitejas  (IK)  2020.  gada  9.
septembra sēdes protokolu un 2020. gada 7. oktobra sēdes darba kārtību.

Par Pret Atturas
18 0 0

2. Izteicās:   Žoržs Tikmers.  
Latvijas  Olimpiskās  komitejas  (LOK) prezidents  Žoržs  Tikmers  ziņo  par  LOK

Valdes darbu laika periodā no 2020. gada 9. septembra, detalizēti informējot par šai laika
posmā  LOK  Valdes  locekļu  veiktajām  darbībām,  saskaņā  ar  sagatavoto  prezentācijas
materiālu.
NOLEMJ:
Pieņemt zināšanai Latvijas Olimpiskās komitejas (LOK) prezidenta Žorža Tikmera sniegto
informāciju par LOK Valdes darbu laika periodā no 2020. gada 9. septembra.

Par Pret Atturas
18 0 0

3. Izteicās:    Liene Cakare, Žoržs Tikmers, Raimonds Vējonis, Einars Fogelis, Aigars  
Kalvītis, Mārtiņš Bičevskis, Edgars Severs.

Ernst & Young Baltic pārstāve Liene Cakare sniedz Olimpisko centru korporatīvās
pārvaldības  izvērtējuma gala  ziņojuma prezentāciju,  atbilstoši  sagatavotajam materiālam,
informē par kritēriju projektu Olimpisko centru darbības rādītāju novērtēšanai, saskaņā ar
sagatavoto  formu,  kā  arī  sniedz  atbildes  uz  Latvijas  Olimpiskās  komitejas  (LOK)
Izpildkomitejas (IK) locekļu uzdotajiem jautājumiem.

LOK IK loceklis Raimonds Vējonis pauž viedokli par lēmumprojektu un lūdz to
precizēt atsevišķos aspektos.

LOK viceprezidents Einars Fogelis vērš uzmanību uz sporta veidu federāciju lomu
Olimpisko centru darbībā.

LOK prezidents Žoržs Tikmers lūdz noteikt konkrētu kritēriju projekta statusu.
LOK IK loceklis Mārtiņš Bičevskis rosina formulēt LOK intereses Olimpiskajos

centros kā atsevišķas vadlīnijas.
LOK IK locekļi diskutē par sniegto ziņojumu un lēmuma projektu.

NOLEMJ:
3.1. Pieņemt  zināšanai  Ernst  &  Young  Baltic  pārstāvju  sniegto  Olimpisko  centru
korporatīvās  pārvaldības  izvērtējuma  gala  ziņojuma  prezentāciju  un  kritēriju  (Kritēriju)
projektu  Olimpisko centru  darbības  rādītāju  novērtēšanai,  saskaņā  ar  sagatavoto  formu
(pielikumā). 
3.2. Lūgt  LOK Attīstības  un  infrastruktūras  komisijas  Infrastruktūras  un  Olimpisko
centru apakškomisijai (R.Vējonis): 
3.2.1.  sadarbībā  ar  Olimpisko  centru  vadītājiem  un  attiecīgo  pašvaldību  pārstāvjiem
pilnveidot Kritēriju projektu; 
3.2.2. rosināt konsultatīvo padomju izveidi Olimpiskajos centros, kuros padomes vēl nav
izveidotas, veidojot šādas konsultatīvās padomes kā sabiedriskas institūcijas un piedāvājot
tajās iekļaut Latvijas Republikas Izglītības un zinātnes ministrijas, attiecīgās pašvaldības un
LOK pārstāvi; 
3.2.3. aicināt Olimpisko centru valdes pieņemt Olimpisko centru stratēģijas (Olimpiskajos
centros,  kuros tādas vēl  nav izstrādātas un pienācīgā kārtā apstiprinātas)  un iesniegt tās
dalībniekiem.
3.3. Apakškomisijai  informēt  par  šī  Lēmuma  punktu  3.2.1.  –  3.2.3.  izpildi  informēt
Latvijas Olimpiskās komitejas (LOK) Izpildkomitejas (IK) sēdē 2020. gada decembrī. 

Par Pret Atturas
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4. Izteicās:   Gundega Kārkliņa, Žoržs Tikmers, Edgars Severs, Zintis Ekmanis, Einars  
Fogelis, Arnis Lagzdiņš, Aigars Kalvītis, Pēteris Apinis, Armands Puče.

Ernst & Young Baltic pārstāve Gundega Kārkliņa sniedz ziņojumu par iespējamo
Latvijas Olimpiešu sociālā fonda (LOSF) funkciju integrāciju Latvijas Olimpiskajā komitejā
(LOK),  saskaņā  ar  sagatavoto  materiālu,  kā  arī  sniedz  atbildes  uz  Latvijas  Olimpiskās
komitejas (LOK) Izpildkomitejas (IK) locekļu uzdotajiem jautājumiem.

LOK  prezidents  Žoržs  Tikmers  ziņo  par  šī  brīža  LOSF  statusu  un  plānoto
reformas modeli – efektivitāti, pieejamību un ilgtspēju.

Latvijas  Republikas  Izglītības  un  zinātnes  ministrijas  valsts  sekretāra  vietnieks,
Sporta  departamenta  direktors  Edgars  Severs  papildina  sniegto  ziņojumu,  sniedzot
informāciju par reformas pamatojumu no valsts budžeta finansējuma skatu punkta.

LOK Revīzijas komisijas loceklis Zintis Ekmanis lūdz skaidrot situāciju attiecībā uz
pašnodarbinātā statusu sportistiem un treneriem. Ž.Tikmers informē, ka šis nav 2021. gada
jautājums, taču tiks  risināts  2022.  un turpmākajos gados.  Izmaksājamo pabalstu apmērs
netiks samazināts.

LOK viceprezidents  Einars  Fogelis  vērš  uzmanību  uz  Olimpiešu  sociālā  fonda
būtību – nepieciešamību nodrošināt  sporta dzīves  senioru atbalstu.  Būtu svarīgi  nodalīt
sociālo funkciju no aktuālajām nepieciešamībām.

LOK IK loceklis Arnis Lagzdiņš lūdz izvērtēt, vai LOSF darba optimizācija nav
iespējama arī šī brīža aktuālajā situācijā un struktūrā.

LOK IK viceprezidents  Aigars  Kalvītis  lūdz  sākotnēji  saskaņot  normatīvo  aktu
grozījumu koncepciju ar Finanšu ministriju.

LOK IK loceklis Pēteris Apinis aicina rūpīgi izvērtēt veselības apdrošināšanas un
specializētā transporta pakalpojumu sniedzējus.

LOK IK loceklis Armands Puče norāda uz šī brīža LOSF administratīvo izmaksu
būtisko  apmēru,  kā  arī  rosina  iniciēt  jautājumu  par  profesionālo  sportistu  pensiju
nodrošinājumu.

LOK Izpildkomitejas (IK) locekļi diskutē par saņemto informāciju un ziņojumiem.
NOLEMJ:
4.1. Pieņemt  zināšanai  Ernst  &  Young  Baltic  pārstāvju  sniegto  gala  ziņojumu  par
iespējamo  Latvijas  Olimpiešu  sociālā  fonda  (LOSF)  funkciju  integrāciju  Latvijas
Olimpiskajā komitejā (LOK). 
4.2. Pilnvarot  LOK Valdi  un viceprezidentus uzsākt  pārrunas ar  Latvijas  Republikas
Izglītības  un  zinātnes  ministriju,  Latvijas  Republikas  Finanšu  ministriju  un  citām
iesaistītajām institūcijām,  izvērtējot  nepieciešamo grozījumu sagatavošanu  attiecināmajos
tiesību aktos, paredzot LOSF līdzšinējo funkciju īstenošanu LOK struktūrvienībā “Latvijas
Olimpiešu sociālais fonds” ar 2021. gada 1. jūliju. 
4.3. Uzdot LOK Valdei turpināt darbu un sagatavot attiecīgu LOSF līdzšinējo funkciju
īstenošanas  priekšlikumu  LOK  struktūrvienībā  “Latvijas  Olimpiešu  sociālais  fonds”,
paredzot tā prezentēšanu Izglītības un zinātnes ministrei Ilgai Šuplinskai darba sanāksmē
2020. gada 28. oktobrī. 
4.4. Uzdot LOSF Valdei līdz 2020. gada 28. oktobrim sagatavot priekšlikumus attiecībā
uz LOSF administratīvo izmaksu samazināšanu, veselības apdrošināšanas un specializētā
transporta (kā ārpakalpojuma) nodrošināšanu sporta dzīves senioriem (norādot finansējuma
avotu un apjomu) no 2021.  gada 1.  janvāra,  kā arī  ziedojumu piesaistes  nodrošināšanai
LOSF darbībai.
4.4. Priekšlikumu  par  LOSF  līdzšinējo  funkciju  īstenošanu  LOK  struktūrvienībā
“Latvijas Olimpiešu sociālais fonds” ar 2021. gada 1. jūliju kā arī LOSF valdes sagatavotos
priekšlikumus izskatīt atkārtoti nākamajā kārtējā LOK IK sēdē, 2020. gada 4. novembrī. 

Par Pret Atturas
18 0 0
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5. Izteicās:   Jānis Kols  
Latvijas Olimpiskās komitejas (LOK) Izpildkomitejas loceklis Jānis Kols ziņo par

LOK Attīstības un infrastruktūras komisijas darbu un, sekmīgas darbības nodrošināšanai,
rosina  veikt  Olimpiskās  Solidaritātes  un  jaunatnes  programmu  apakškomisijas  vadītāja
nomaiņu, iesakot par tās vadītāju un, attiecīgi, komisijas priekšsēdētāja vietnieku apstiprināt
Mārtiņu Rubeni.
NOLEMJ:
5.1. Pieņemt  zināšanai  Latvijas  Olimpiskās  komitejas  (LOK)  Izpildkomitejas  locekļa
Jāņa Kola ziņojumu par par LOK Attīstības un infrastruktūras komisijas darbu.
5.2. Apstiprināt  LOK locekli  Mārtiņu Rubeni  par LOK Attīstības un infrastruktūras
komisijas  priekšsēdētāja  vietnieku  –  Olimpiskās  Solidaritātes  un  jaunatnes  programmu
apakškomisijas  vadītāju  un  apstiprināt  komisijas  sastāvu,  saskaņā  ar  sagatavoto  LOK
komisiju personālsastāvu saraksta projektu (pielikumā).

Par Pret Atturas
18 0 0

Sēdes vadītājs Žoržs Tikmers

Protokolēja Raitis Keselis
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